
Bestyrelsesmøde den 12. januar 2012 

Siden sidst:

 Peter og Birgitte har overtaget grund nr. 22 på tvangsauktion den 1. november. 
(Restkontingent for 2011 = 392,- kr.)
 
 Fortovsrensning. Lørdag den 6. november 2011. Vi fik renset fortovet ved indkørslen til Mejsevej samt 
ud for nr. 2 og kantsten ved fællesareal. Det pyntede.

Der er kommet svar fra Næstved kommune angående Hajtænder, der er givet tilladelse til at etablere 
hajtænder. Der er også indhentet tilbud til at udføre arbejdet ved NCC pris i alt. 14.375 kr. inkl moms. 
Fremlægges på generalforsamlingen. Drøftet om udgiften skal betales af vejfond.

Der er kommet svar fra Næstved kommune angående ansvarsfordeling. Vejbrønde, kantsten og 
fortove.

Som konsekvens af dette. Foreslåes at vejbrøndene suges for skidt hvert 2. år i foråret efter 
vejfejningen, en del af den almindelige drift.

Fortove er en forpligtigelse for den enkelte grundejer

Elna  -  Orientering økonomi
Drøftet inkasso af skyldigt kontingent på Mejsevej 22.
Kravet er stadigt retskraftigt og der er 3årig forældelse på kravet.
Afventer opgørelse fra advokat vedr afdragsordning.
Der er på nuværende tidspunkt ca 203.000 kr i foreningens kasse.
Der er 60.000 kr i vejfonden. Der mangler overførsel af 20.000 kr til vejfonden for 2011.
Beløber skulle have været overført af banken til vejfonden hvilket ikke er sket.
Elna overfører beløbet primo 2012.

Jan:   -  Overdrager materiale der tilhører grundejerforeningen. Planteliste afleveret.
   Samt orientere om forløbet vedrørende vejstatus: Fælles privat - offentlig overtagelse.
Afventer svar fra Næstved Kommune Vej og Park.

Kenneth - Hjemmeside: Orientering 
Testversion er rundsendt til bestyrelsen.
Opfordret til nøje gennemlæsning inden det lægges på hjemmesiden.
Kenneth vil gerne have respons.

Rensning af vejbrønde og drænbrønde, overslagstilbud  fra firmaer vedrørende 1. gangs sugning. 
Indlægges i den almindelige drift.
Ringsted Slamsugning Aps  Tlf. 57 61 34 24  5.000,- kr. + moms i alt 6.250,00 kr.
Der er 36 vejbrønde i alt. Drøftet om udgiften skal tages af vejfond. Drøftet om vedligeholdelsen først 
skal ske efter generalforsamlingen.

Undersøgelse af skadede planter i fællesareal.
Tiden er forpasset i forhold til skadestidspunktet, derfor forfølges sagen ikke mere.

Vejfond. en beskrivelse af hvad fonden skal dække, og ikke dække. Samt eventuel  gøre fonden 
bredere (fremtidssikring), men stadig begrænset, samt overførsel af beløb til fonden.
Drøftet forslag til vedtægter. Tages op på generalforsamling. Forslag om at overflytte 100.000 kr til 
vejfonden. Tages op på generalforsamlingen.

Andet.
Festudvalg - drøftet fremtidige aktiviteter samt budget og fremtidige tilskud. Tages op på 
generalforsamlingen.



Pt Ingen indkomne forslag til generalforsamlingen. Sidste frist for fremsendelse af forslag er den 1. 
februar.

Drøftet tidpunktet for opkrævning af kontingent. Hvis tidspunktet skal ændres kræves 
vedtægtsændring.

Næste møde torsdag 9.2.12 kl 19.00
Hos Elna


